



KEMENTERIAN PERLADANGAN DAN KOMODITI (KPK)
KENYATAAN SEBUT HARGA PERKHIDMATAN

Pelawaan ini terbuka kepada syarikat tempatan yang layak dan berdaftar dengan Kementerian Kewangan (MoF) di bawah Kod Bidang seperti yang dinyatakan di bawah untuk mengambil bahagian dalam pelawaan seperti berikut:

BIL.	BUTIR-BUTIR TAWARAN	SYARAT PENYERTAAN SEBUT HARGA	TARIKH/ MASA/ TEMPAT PENDAFTARAN DAN PENGAMBILAN DOKUMEN
1.	No. Sebut Harga: MPC-SH/A/17/2022 Tajuk Sebut Harga: MEMBEKAL, MEMASANG, MEMBANGUN, MENGINTEGRASI, MENGUJI DAN MENTAULIAH HYPER CONVERGED INFRASTRUCTURE (HCI) DI KEMENTERIAN PERLADANGAN DAN KOMODITI	<p style="text-align: center;">Syarikat mestilah berdaftar dengan Kementerian Kewangan (MoF) di bawah Kod Bidang seperti berikut:</p> <p>i. 210102 (<i>Hardware (high end technology) - All types of server, mainframe, high end printers, storage area network software (SAN, NAS) including maintenance</i>) ii. 210103 (<i>Software - Supply all computer software, operating system, database, off-the - shelf packages including maintenance</i>) iii. 210105 (<i>Telecommunication/ networking - supply product, infrastructure, services including maintenance (LAN/WAN/ Internet/wireless/satellite)</i>)</p> <p>Wakil syarikat dikehendaki untuk membawa bersama Sijil Akuan Pendaftaran Syarikat MoF yang asal semasa pengambilan Dokumen Sebut Harga</p>	<p><u>Pendaftaran dan Pengambilan Dokumen Sebut Harga</u></p> <p>Tarikh : 11 April 2023 - 19 April 2023 Hari : Isnin - Jumaat (Tidak termasuk Cuti Umum) Masa : 9.30 pagi hingga 12.00 tengah hari Tempat : Unit Kewangan dan Perolehan, Bahagian Khidmat Pengurusan dan Pembangunan, KPK Aras 6, No. 15, Presint 2, Persiaran Perdana 62654 Putrajaya</p> <p><u>Tarikh Akhir Penghantaran Dokumen Sebut Harga</u></p> <p>Tarikh : 27 April 2023 (Khamis) Masa : 12.00 tengah hari Tempat : Peti Sebut Harga Unit Kewangan dan Perolehan, Bahagian Khidmat Pengurusan dan Pembangunan, KPK, Aras 6, No. 15, Presint 2, Persiaran Perdana 62654 Putrajaya</p>

Arahan dan syarat kepada Penyebutharga:

1. Dokumen Cadangan Tawaran Teknikal dan Dokumen Cadangan Tawaran Kewangan yang telah lengkap diisi secara manual ke dalam sampul surat berasingan yang berlakri serta dilabelkan "**DOKUMEN SOKONGAN TEKNIKAL**" dan "**DOKUMEN SOKONGAN KEWANGAN**". Kedua-kedua sampul tersebut hendaklah dimasukkan ke dalam satu (1) sampul induk yang berlakri dan berlabel **NO. SEBUT HARGA MPC-SH/A/17/2022** di sebelah atas sudut kiri sampul dan dimasukkan ke dalam peti sebut harga di alamat berikut:

Peti Sebut Harga

Unit Kewangan dan Perolehan

Bahagian Khidmat Pengurusan dan Pembangunan

Kementerian Perladangan dan Komoditi

Aras 6, No. 15, Presint 2

Persiaran Perdana

62654 Putrajaya

2. **Dokumen yang lewat diterima tidak akan dipertimbangkan** dan Kementerian **tidak akan bertanggungjawab** terhadap sebarang kehilangan, kelewatan dan sebagainya ke atas dokumen yang dihantar melalui perkhidmatan pos dan kurier.
3. Kementerian ini juga tidak akan bertanggungjawab ke atas sebarang kos perbelanjaan berkenaan penyediaan dokumen sebut harga serta tidak terikat untuk menerima tawaran yang terendah atau mana-mana tawaran dan tidak terikat untuk memberikan apa-apa maklum balas ke atas tawaran yang ditolak. Sebarang keputusan yang dibuat adalah muktamad.
4. Sebarang pertanyaan lanjut boleh menghubungi urus setia perolehan En. Low How Kiat menerusi No. Telefon : **03-8880 3386** atau emel: **hklow@kpk.gov.my**